
 

Številka: 900-368/2015-3                      

Datum:   19. 11. 2015                                                                                            

              

Z A P I S N I K 

 

11. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana, ki je bila v sredo, 

19.11.2015, ob 19.00 uri v gostišču Florjančkov hram, Dunajska cesta 238, Ljubljana.  

 

Sejo je na podlagi sedmega odstavka 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana sklical in vodil 

predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje, gospod Amir Crnojević.  

 

NAVZOČI ČLANI SVETA: Amir Crnojević, Sašo Jokić, Aljoša Masle, Uroš Minodraš, Nataša   

                                             Pečnik, Andrej Ciuha, Bojan Žibert, Mojca Hribernik, Mihael Novak                                                    

                                             Helena Grom, mag. Franc Smolič, mag. Sandra Pahić, mag. Jana Morela.  

OSTALI NAVZOČI:            Rok Manfreda, Brina Gogala in Karolina Pavčič - SLS MU MOL.  

 

Predsednik Sveta ČS Posavje gospod Amir Crnojević je uvodoma pozdravil vse navzoče. Ugotovil je, 

da je od 13 članov sveta na seji prisotnih 13 članov sveta, kar je pomenilo, da je bil svet sklepčen in 

je lahko pričel z delom. 

 

Predsedujoči je dal na glasovanje naslednji DNEVNI RED: 

1. Pregled in potrditev zapisnika 10. redne seje Sveta ČS Posavje MOL 

2. Informacije za člane sveta o tekočih zadevah  

3. Letno poročilo o izvedenih projektih v ČS posavje v letu 2015 

4. Razno 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani dnevni red je glasovalo 13 članov sveta. 

Dnevni red je bil sprejet. 

 

 

 

AD1 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 10. REDNE SEJE SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI 

POSAVJE MESTNE OBČINE LJUBLJANA  

 

Zapisnik 10. redne seje Sveta Četrtne skupnosti Posavje Mestne občine Ljubljana so člani sveta 

prejeli skupaj s sklicem seje.  

 

Na zapisnik ni bilo pripomb.  

 

Predsedujoči je dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 1/11: 

Svet Četrtne skupnosti Posavje potrjuje zapisnik 10. redne seje Sveta Četrtne skupnosti 

Posavje Mestne občine Ljubljana. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  
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AD 2 

INFORMACIJE ZA ČLANE SVETA ČS POSAVJE O TEKOČIH ZADEVAH 

 

Gradivo za to točko so člani sveta prejeli s sklicom in na seji sami. 

 

Predsedujoči je prisotne seznanil z dopisi in obvestili, ki jih je Svet ČS Posavje prejel v času od 

junijske seje.  

- Mestno redarstvo je glede problematike parkiranja na Bratovševi ploščadi odgovorilo, da bodo še 

naprej ukrepali v skladu s svojimi pooblastili in se odzvali na prijave. 

- Pošta Slovenije je odgovorila glede zapiranja poslovalnice na Dunajski c. 198. Kratkoročno gledano 

sprememb za to poslovalnico ne bo, v kolikor pa bodo načrtovali kakšne bistvene spremembe, nas 

bodo o tem obvestili. 

- JZ Športa Ljubljana je na poziv k spoštovanju dogovora o pobiranju konjskih fig na športno-

rekreacijski poti ob Savi sporočil, da so uporabnike konjeniških površin obvestili o obveznostih in jih  

seznanili z morebitnimi kaznimi. Predsedujoči je prisotne povabil, da stanje na športno – rekreacijski 

poti tudi nadalje spremljajo in sporočajo ali se dogovor o pobiranju konjskih fig spoštuje. 

- Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL je na pobudo za postavitev pokritih košev 

v parku Glinškova-Mucherjeva sporočil, da zamenjava obstoječih košev s pokritimi ni v planu, ker 

park ni v celoti last MOL. 

- Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL je na pobudo za označitev Lazarjevega 

parka ob Savi odgovoril, da se v sklopu MOL takšnih tabel v parke praviloma ne namešča.  

- Oddelek za urejanje prostora MU MOL je pozdravil pobudo ČS Posavje za zaščito prvotne podobe 

in originalnih barv fasad blokov v soseski Ruski car. Sporočili so, da so navedeno obvezo po 

ohranjanju originalnih barv že vključili v predlog dopolnitve OPN MOL, ki bo obravnavan na seji 

Mestnega sveta, v ponedeljek 23.11.2015.  

- V zvezi s prenovo Bratovševe ploščadi je Oddelek za gospodarske dejavnosti in promet MU MOL 

odgovoril, da PZI (projekt za izvedbo) za nujna vzdrževalna dela na ploščadi še ni izdelan oz. je 

pomanjkljiv. G. Darko Drole je sporočil, da bo PZI izdelan do konca januarja 2016. Kljub manjkajoči 

dokumentaciji, pa bo že sklican sestanek s Koordinacijskim odborom etažnih lastnikov izveden; v 

sredo 25.11.2015.  

 

Predsedujoči je predstavil dve vlogi, ki jih je ČS Posavje prejela za brezplačno koriščenje prostorov: 

a) USTVARJALNI PROGRAM ZGIBANKE v organizaciji dveh občank Sanje Makarič ter Jasmine 

Zanoški  (iz Glinškove ploščadi). Predlagani program bi potekal v kletni dvorani na Bratovševi pl. 30 

in bi bil za otroke brezplačen. Program bi bil sestavljen iz dveh tematskih delov (športno kreativnega 

dela in ustvarjalno kreativnega dela). 

 

b) DRUŠTVO KITARSKI ORKESTER LJUDMILA RUSA je zaprosilo za brezplačno uporabo sejne 

sobe v Kulturnem domu Savlje – Kleče. Sobo bi uporabljali za vaje 16 članskega kitarskega orkestra. 

Društvo izhaja iz Savelj (registrirano je na Ziljski ulici 7), deluje neprofitno in je v zameno za 

brezplačno uporabo prostorov pripravljeno sodelovati pri ustvarjanju kulturnega programa naše 

skupnosti.  

 

Po razpravi je predsednik sveta dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 2/11: 

Svet ČS Posavje potrjuje brezplačno uporabo skupnostnih prostorov ČS Posavje za izvajanje  

vaj Društva Kitarskega orkestra Ljudmila Rusa.   

 

Svet ČS Posavje ne potrjuje brezplačne uporabe prostorov za izvajanje programa varstva 

otrok in ustvarjalnih delavnic ZGIBANKE, v organizaciji občank Sanje Makarič ter Jasmine 

Zanoški. Svet ČS Posavje ocenjuje programe varstva otrok kot ene bolj zahtevnih in 

odgovornih in kot so-upravitelj skupnostnih prostorov pri tovrstnih programih želi jasno 

razmejitev odgovornosti in status pravne osebe izvajalca. Drugi razlog za odtegnitev podpore 

programu Zgibanke pa je povezan z zahtevo po neprofitnosti programov, ki pa je v povezavi s 

popoldansko gospodarsko dejavnostjo  predlagateljic ni možno zagotoviti.     
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Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

G. Ciuha je prisotne seznanil, da je Svet garažistev na Bratovševi ploščadi financiral popravilo 

dilatacij na ploščadi in saniral tudi nevarne mehurje na ploščadi. Dela so zaključena in po prvih 

ocenah je pronicanje meteorne vode v garaže pod ploščadjo zdaj manjše. 

 

G. Ciuha je povedal, da je preko pobud občanov na MOL naslovil vprašanje glede usode 

Železničarskega zdravstvenega doma in prejel odgovor, da je ZZZS konec septembra 2015 ŽZD-ju 

odpovedal pogodbo o financiranju programov v zdravstveni dejavnosti na primarni ravni. MOL zdaj 

ponuja rešitev, da januarja 2016 ZDL prevzame programe, vse zaposlene ter objekte, v katerih deluje 

ŽZD, ali pa prevzame vsaj programe ŽZD, ki jih bo izvajal nemoteno in kakovostno. Konec oktobra 

2015 je župan MOL g. Zoran Janković dal pobudo ministrici za zdravje ge. Milojki Kolar Celarc, da 

v zvezi s tem čim prej skliče vse relevantne partnerje. 

 

G. Ciuha je sporočil opažanje, da avtobusi Ljubljanskega potniškega prometa št. 6, 8 in 11 v obeh 

smereh pogosto vozijo v skupinah. Predlagal je, da se vprašnje s tem v zvezi posreduje na JP LPP, 

kjer naj poskusijo najti primerno rešitev za bolj enakomerno razporeditev navedenih avtobusov. 

 

Prisotni so s predlogom soglašali.  

 

Na povabilo predsedujočega je predsednik Sosveta za promet in varnost občanov v ČS Posavje MOL, 

g. Aljoša Masle, podal poročilo o reševanju prometne problematike v okolici OŠ Danile Kumar in 

vse prisotne povabil na javno predstavitev novega predloga prometne ureditve, ki bo 8.12.2015, ob 

18:30 na sedežu ČS Posavje.  

 

Predsednik sveta je v nadaljevanju podal poročilo o prisotnosti članov Sveta ČS Posavje na sejah 

sveta v letu 2015. 

 

Po razpravi je predsedujoči dal na glasovanje naslednji predlog SKLEPA št.: 3/11:  

Na podlagi Poročila o prisotnosti članov sveta na sejah Sveta ČS Posavje, ki ga je pripravila 

strokovna služba MOL, MU, SLS, v skladu z 12. členom Odloka o financiranju četrtnih 

skupnosti v Mestni občini Ljubljana (Uradni list RS št. 92/09), se predsedniku in članom Sveta 

ČS Posavje izplačajo sejnine v višinah razvidnih iz priložene tabele.  

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13  članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

 

 

AD 3 

LETNO POROČILO O IZVEDENIH PROJEKTIH V ČS POSAVJE V LETU 2015 

 

Predsedujoči je podal poročilo o programih in projektih, ki jih je ČS Posavje v izvedla v letu 2015. 

Predlagal je, da se skladno z dogovorom na oktobrski seji sveta ČS prireditev Božična tržnica ne 

izvede. Povedal je, da ocenjuje, da je v tem trenutku število prireditev v ČS Posavje dovolj veliko in, 

da se je v nadaljevanju potrebno bolj osredotočiti na kakovost in ne toliko na kvantiteto. Program 

Božične tržnice se je v zadnjih letih pričel ponavljati, idej za njegovo poživitev pa zaenkrat ni. 

Obenem je predsedujoči  predlagal, da v okviru programa Drugi splošni material in storitve – 

nepredvideni manjši izdatki z rokovniki obdari najbolj aktivna društva v ČS posavje MOL. 
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Po razpravi je predsednik sveta dal na glasovanje predlog SKLEPA št. 4/11: 

Svet ČS Posavje potrjuje, da se program Božična tržnica v letu 2015 ne izvede in potrjuje, da se 

v sklopu programa Drugi splošni material in storitve – nepredvideni manjši izdatki nabavi  

rokovnike za obdaritev najbolj aktivnih društvev v ČS posavje MOL. 

 

Navzočih je bilo 13 članov sveta. 

Opredeljenih je bilo 13 članov sveta. 

Za predlagani sklep je glasovalo 13 članov sveta. 

Sklep je bil sprejet.  

 

V nadaljevanju je predsedujoči pozdravil sodelovanje vseh članov sveta v letu 2015 in se še posebej 

zahvalil g. Andreju Ciuhi za dobro delo na področju reševanja Bratovševe ploščadi, g. Aljoši Masletu 

za prizadevanja na področju reševanja prometne problematike OŠ Danile Kumar, ga. Mojci Hribernik 

za aktivno vlogo pri organizaciji prireditev ČS Posavje ter podpredsedniku g. Mihu Novaku za 

aktivno delo pri delovanju sveta ČS. 

 

G. Novak se je zahvalil predsedniku Sveta ČS Posavje, g. Amirju Crnojeviću, za njegovo zavzeto  

delo v svetu in tudi za spodbujanje članov sveta k njihovi aktivnejši vlogi v ČS posavje. Povedal je, 

da tudi v prihodnje pričakuje dobro sodelovanje in še več prizadevanja, da se zastavljene prioritetne 

naloge Sveta ČS Posavje izvedejo. 

 

 

AD 3 

RAZNO 

 

Predsedujoči je ob koncu prisotne nagovoril s kratko predstavitvijo načrtov za prihajajoče leto in pri 

tem posebej izpostavil projekt Zelene prestolnice Evrope (ZPE). V mesecu juniju bo ČS Posavje 

ambasador tega projekta, kar bo velika priložnost, da se skupnost predstavi tudi širši javnosti. Takrat  

bo ČS Posavje v središču medijske pozornosti, kar je potrebno izkorititi za nadaljni razvoj že 

obstoječih projektov in uveljavitev novih. Ob tej priložnosti je prisotne ponovno povabil, da 

prispevajo svoje ideje in opozorijo na projekte, ki bi si v naši skupnosti zaslužili več pozornosti 

oziroma v sebi nosijo potencial za skupnostni razvoj.  

 

Okvirni seznam projektov s katerimi se bo ČS Posavje predstavila v okviru ZPE je naslednji: 

 Skupnostni zeliščni vrt (ob vrtičkih na bivšem vojaškem odpadu v Savljah) in v Mali vasi 

(ob športnih igriščih na Tesovnikovi ul.) (predsednik bi na ta dan otvoril zeliščni vrt, katerega 

bomo zasadili že ob spomladanski akciji). 

 Vzpostavitev in otvoritev lokalne tržnice na bivšem balinišču (predsednik ČS Posavje bo ta 

dan otvoril tržnico, kjer bodo svoje izdelke lahko prodajali okoliški pridelovalci). 

 Zelemenjava in Garažna razprodaja ter njena nadgradnja z dodatnimi trajnostnimi 

vsebinami (tako kot do sedaj, bo ČS prispevala nekaj finanačnih sredstev). 

 Nadgradnja Posavskega štehvanja s trajnostnimi vsebinami (tako kot do sedaj, bo ČS 

prispevala nekaj finančnih sredstev). 

 Predstavitev projekta Urbano čebelarjenje (ob tej priložnosti bi med obiskovalce razdelili 

male stekleničke medu – sredstva zagotovi ČS) Tole mora imeti enotno podobo kot krovni 

izdelki ZPE (tudi Čebelarska pot in med). Za Čebelarsko pot je na oddelku OVO zadolžena 

Maruša Markovčič, za CGP pa Karmen Žirovnik iz KŽ.  

 Predstavitev in nadgraditev projekta »Pot dobrot« (vodeni sprehod do kmetij. ČS bo 

prispevala nekaj finančnih sredstev). 

 Zeleni piknik vrtičkarjev in občanov na vrtičkarskem območju (na vrtičkih bi organizirali 

zelenjavni piknik, kjer bi se peklo zelenjavo, ČS zagotovi sredstva za vodo in sok). 
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V nadaljevanju so prisotni izbrali dva termina, ko se bo ČS Posavje predstavila na Mestnem trgu pred 

magistratom: 

- petek, 17.6.2015, ob 18:00 – predstavitev tradicionalnega Posavskega štehvanja   

- petek, 24.6.2015, ob 18:00 – predstavitev projektov Pot dobrot in Urbano čebelarjenje 

 

Dnevni red je bil izčrpan zato je predsedujoči sejo zaključil ob 20.15 uri. 

 

Zapisal:  

Rok Manfreda 

 

Amir CRNOJEVIĆ 

Predsednik Sveta Četrtne skupnosti Posavje 

Mestne občine Ljubljana 

 

 


